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- Sett sjøørreten på dagsorden igjen! 26.07.2009

Sjøørett på 600 gram fanga denne sommaren. (Foto: Knut Petter Hagen Thorsen)
 

- Sett gjerne sjøørreten på dagsorden igjen, skriv ein av de engasjerte fiskarane i Uskedalselva, Jonhy
Bidne, i ein kommentar til svikten i laksetilsiget i elva. 
Dette er synspunktet hans:

 
'Elva i Uskedalen er i utgangspunktet en sjøørret-elv med slengere av laks. Etterat kultivering og kalking starta,
er det kommet mere laks i elva.

 
 

Det blir litt ensporet å snakke bare om laks i ei sjøørret-elv. Det kan virke som at sjøøreten skal fortrenges bort
fra elva. Er dette en bevisst handling eller er det rett og slett en forglemmelse?

 
 

Sjøørreten er mye mer selektiv og spennende å fiske etter enn laks. før var det flokker med sjøørret i diverse
høler, men nå er det sjelden en ser dette.
Så sett gjerne sjøørreten på dagsorden igjen'.


